# 作译者简介

# Author and Translator

# 李中华,北京大学哲学系教授、中国文化书院导师、《儒藏》"精华编"主编

Li Zhonghua, Professor of The Department of Philosophy, Supervisor of Academy of Chinese Culture.& Chief editor of "Classical Essence" of Confucian Collection, Peking University.

#### 王邦维,北京大学东方文学研究中心教授、中国文化书院导师

Wang Bangwei, Professor of Research Centre of Eastern Literatures, Peking University, & Supervisor of Academy of Chinese Culture.

# 陈方正,香港中文大学荣誉院士、香港中文大学教授、香港中文大学中国文化研究前所长、中国 文化书院导师

Fong-ching Chen, Honor Academician and Senior Chair Professor of the Chinese University of Hong Kong, Former Director of Research Institute for Chinese Culture, CUHK, & Supervisor of Academy of Chinese Culture.

### 巴得胜,比利时根特大学教授

Bart Dessein, Professor of Gent University in Belgium.

## 董晓萍, 北京师范大学教授、中国文化书院导师

Dong Xiaoping, Professor of Beijing Normal University, & Supervisor of Academy of Chinese Culture.

陈越光,中国文化书院院长、北京师范大学民俗典籍文字研究中心研究员、中国文化书院导师 Chen Yueguang, President of Academy of Chinese Culture, Researcher of Center for Folklore, Ancient Writing and Chinese Characters at BNU, & Supervisor of Academy of Chinese Culture.

# 王一川,北京语言大学艺术学院教授、中国文化书院导师

Wang Yichuan, Professor of School of the Arts, Beijing Language and Culture University, & Supervisor of Academy of Chinese Culture.

### 程正民,北京师范大学教授

Cheng Zhengmin, Professor of Beijing Normal University.

#### 史阳,北京大学东方文学研究中心、北京大学外国语学院副教授

Shi Yang, Associate Professor with Tenure of Research Centre of Eastern Literatures, Peking University.

#### 王虹元, 北京大学外国语学院俄语系助理教授

Wang Hongyuan, Assistant Professor of School of Foreign Languages, Peking University.

### 张幸,北京大学东方文学研究中心暨外国语学院南亚学系副教授

Zhang Xing, Associate Professor of Research Centre of Eastern Literatures & School of Foreign Languages, Peking University.

## 咸蔓雪,北京大学外国语学院副教授

Xian Manxue, Associate Professor of School of ForeignLanguages, Peking University.

#### 刘淼, 北京大学外国语学院副教授

Liu Miao, Associate Professor of School of Foreign Languages, Peking University.

# 高博,北京大学外国语学院西班牙语系助理教授、研究员

Gao Bo, Assistant Professor of School of Foreign Languages, Peking University.

# 姜蕾,北京大学外国语学院博士研究生

Jiang Lei, Ph.D. Student of Research Centre of Eastern Literatures & School of Foreign Languages, Peking University.

## 赵凯,北京大学外国语学院世界文学研究所博士研究生/

Zhao Kai, Ph.D. Student of Institute of World Literature, School of Foreign Languages, Peking University.

#### 辛泽西,南京大学新闻传播学院博士研究生

Xin Zexi, Ph.D. Student of School of Journalism and Communication, Nanjing University.

# 张京京,北京大学东方文学研究中心暨外国语学院博士研究生

Zhang Jingjing , Ph.D. Student of Research Centre of Eastern Literatures & School of Foreign Languages, Peking University.